
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI  31.05.2018 

 

 

            Sunt prezenţi 10 consilieri locali , Primarul , Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

           Preşedintele  de şedinţă d-na consilier  Gombos Brigitta,  citeste ordinea de zi , după  cum 

 Urmează: 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea constituirii de cadastral 

 

2. Proiect de hotărăre privind aprobarea acordării lemnului de foc 
 

3. Proiect de hotărăre  privind trecerea în proprietatea privată a Comunei Cetariu și  punerea la dispoziția 

Comisiei locale pentru stabilirea dreptului de proprietate asupra terenului din Cetariu a unui teren în 

suprafață de 2740/8369 mp din top.412 situat în Tăutelec , în vederea reconstituirii dreptului de 

proprietate în favoarea persoanelor îndreptățite 

 

4. Depunerea declarațiilor de avere și interese și a rapoartelor de activitate pentru anul 2017 

 

5. Diverse 

 

 Cererea Debrenti Balint  

 Cererea cetățeni 

 Cererea Sabău Carmen 
  Care este aprobat in unanimitate. 

 

HOTĂRĂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

31.05.2018 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 

11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 10 consilieri . În condiţiile acestea şedinţa noastră este 

legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  22.03.2018 . Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

d-na Dull Melinda –consilier local 

Eu am o nelămurire. Ceva nu pușcă. Scrieti că sunt prezenți 9 consilieri locali dar hotărârile au fost 

adoptate de către 10 consilieri.Nu iese 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Probabil stiți că Viceprimarul este și consilier local.Altceva?  

 Se aprobă de către 8 consilieri , se abțin  Dull Melinda, Biro Ferenc Sandor, Homonai Alexandru. 

 

Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă ales , d-na Gombos Brigitta, poftiţi vă rog. 

d-na Gombos Brigitta – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind  aprobarea constituirii de cadastral 

 
d-na Dull Melinda –consilier local 

Schita privind imobilul din Șușturogiu nu e întocmită bine.Consumcoop nu este evidențiat.Dacă se va trece in 

cadastral de unde reiese dreptul meu de folosință?Am scos si eu un CF. 



 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Foarte bine daca ați scos CF, scrie același lucru ca și CF-ul anexat de topograf. Schița a fost facută de către 

expert topograf, eu nu am calitatea să o contest. 

 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

Curtea de conturi ne-a obligat să trecem in cadastral . Ce nu e bine? 

 
d-l Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Pentru că este sub același acoperiș a notat inginerul asa. 

 
d-na Dull Melinda –consilier local 

Eu trebuie să am grijă de dreptul meu. De aceea sunt pusă acolo. Dacă nu respectați dreptul meu, trebuie să vă dau 

in judecată si vom fi blocați amandoi și eu și consiliul local.Cum văd hotărârea duc la avocata, care va spune dacă 

e bine sau nu. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Noi de aeea suntem pusi aici să avem de grijă de bunurile din domeniul public si privat al Comunei Cetariu. 

Hotărârea Consiliului local  din 1999 trebuie respectată. Noi nu discutăm despre drept de folosință ci despre 

drept de proprietate.Acestea sunt  noțiuni distincte.Imobilul se află în domeniul public al Comunei Cetariu 

potrivit HCL 50/1999, publicat in Monitor Oficial. Probabil stiți că actele publicate in Monitorul Oficial sunt 

valabile și obligatorii. Cazul e atat de simplu : potrivit deciziei 710 din 8.08. 1970 ” terenul , proprietate de 

Stat, aflat în administrarea operativă a Comitetului executiv al Consiliului popular al comunei Cetariu în 

suprafață de 119 mp înscris în CF  nr.248 Șușturogiu sub nr.top.48/2 se transmite fără termen și fără plată în 

folosința Cooperativei de consum Cetariu. Pe terenul transmis se va construi un magazin până la data de 

30.12.1970. Cu ducerea  la îndeplinire a prezentei decizii se încredințează Comitetul executiv al consiliului 

popular al comunei Cetariu” 

 
 d-l Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Măsurați . 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
E vorba de o hotărâre a consiliului local. Punem in  discuție măsurătoarea expertului și va măsura cineva? Trebuie  

măsurat oficial. 

  

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Da și pe urmă vom ajunge  ca cu cealată clădire din Șișterea. Nu trebuie să ne duceți în ceață. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Incă nimeni nu a pățit nimic că a votat ceva în interesul comunei Cetariu. Nu furăm , nu luăm de la nimeni nimic, 

gestionăm comuna. Pe de altă parte dacă avem un conflict cu cineva Judecătoria va decide iar sentința definitivă se va 

pune in aplicare. 

 

d-na Dull Melinda –consilier local 

Nu vreau sa răspundem material pentru greșelile unora, când vor fi solicitate despăgubiri. DVS vă scoateți .Eu am auzit 

prin telefon când ați spus la Consiliul Județean ca primarul si consilierii au votat. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Hotărârile de consiliu local sunt votate de consilierii locali .Pe de o parte nicodată nu am vorbit așa ceva niciunde , pe de 

altă parte probabil incă nu ați observat că atât proiectele de hotărâri cât și hotărârile sunt contrasemnate de către secretar. 

Trebuie doar citit . E publicat și pe site-ul oficial www.cetariu.ro/proiecte de hotărâri sau hotărâri.. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Ca si acel caz din Paleu,nu? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

http://www.cetariu.ro/proiecte


Poate ca DVS nu credeți, dar acel act a fost aprobat și pus in executare , numai pe semnătura mea in baza sentinței 

civile definitive care e obligatorie. Nu e prima și nu va fi ultima. Sunt niste chestiuni care nu ne plac ,nu suntem de 

acord ,nu le ințelegem sau nu le pricepem, dar care sunt valabile si produc efecte juridice. Oricum aceste chestiuni 

sunt apreciate si hotărâte de specialiști.  

 

d-na Dull Melinda –consilier local 

Vă rog să treceți în proces verbal că eu nu pot să votez în acest caz. 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local   

Vă rog să votați pentru Caminul cultural din Șușturogiu .  

Pentru 10 Simkó Lajos      Împotrivă? 0               Abţineri? 1 Dull Melinda 

      Gombos Brigitta                  

     Nagy Sandor      

     Meszaros  Zoltan  

     Albirt Bela  

     Szabo Kinga 

     Nagy Istvan Robert 

                 Drugas Marius 

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local   

Vă rog să votați pentru Caminul cultural din Sisterea .  

Pentru 8 Simkó Lajos      Împotrivă? 0               Abţineri? 3 Dull Melinda 

    Gombos Brigitta                 Biro Ferenc Sandor 

   Nagy Sandor                Albirt Bela 

   Meszaros  Zoltan  

   Homonai Alexandru  

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

               Drugas Marius 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind  aprobarea acordării lemnului de foc 

 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

Prezinta un raport detailat privind pădurea.  

Avem o cota de tăiere anuala , din care 200 mc dăm instituțiilor gratuit si 200 mc va fi vândut.Este esență tare si tei care 

 va fi amestecat si vom valorifica la prețul de 163 lei+TVA. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Nu e bine. Esenta tare e mai valoroasă . trebuie stabilit prețul pe categorie. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Dacă stabiliți un preț mare , nu va cumpăra nimeni. 

 

d-na Dull Melinda –consilier local 

Pot sa văd si eu actele? Ce reprezită aceste sume? Datorii? 

 

d-l Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Datorii până la data de aprilie 2018. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Avem obligații anuale de 82.000 lei față de Ocolul Silvic pentru paza pădurii. Am spus că nu plătim, dar e 

obligație legală ,în caz contrar sunt pasibil de amendă. Aici nu poți să te joci. Sunt bani publici care trebuie utilizați 

conform prevederilor legale. 

 



d-na Dull Melinda –consilier local 

Nu trebuia sa stabilim salariile la maxim și acum aveam bani. 

  

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Parca au fost votate si de către DVS. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local  

Propun sa stabilim prețul lemnului pe categorie. 

 

 

d-l Nagy Istvan Robert-viceprimar 

sa fie 220 lei/mc esenta tare si 100 lei/mc teiul. 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local   

Vă rog să votați. 

Pentru 11 Simkó Lajos      Împotrivă? 0       Abţineri? 0  

    Gombos Brigitta                             

   Nagy Sandor              

   Drugas Marius 

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

   Meszaros  Zoltan  
   Dull Melinda   

   Homonai Alexandru 

   Biro Ferenc Sandor 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Daca putem trece și la aprobarea proiectului de hotărăre  privind trecerea în proprietatea privată a Comunei 

Cetariu și  punerea la dispoziția Comisiei locale pentru stabilirea dreptului de proprietate asupra terenului din 

Cetariu a unui teren în suprafață de 2740/8369 mp din top.412 situat în Tăutelec , în vederea reconstituirii 

dreptului de proprietate în favoarea persoanelor îndreptățite? 

Va spun sincer nu am mai avut caz de acest gen. 

Istoricul: un membru din familia largita a facut succesiunea. Petenta a observat ca Titlul ei de Proprietate e 

gresit , l-a corectat dar nu a mai avut loc unde sa se intabuleze. Membrul de familie a renuntat la intabulare si 

acum vine surpriza terenul a fost scris in proprietatea Comunei Cetariu,in anul 2017. 

Terenul niciodata nu a fost a Comunei Cetariu , nici nu este , exista un TP emis si valabil in favoarea petentei  

 

d-l Homonai Alexandru-consilier local 

Cunosc cazul și familia. Terenul este a familiei petentei. Dacă putem ajuta familia eu votez pentru. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

va rog sa votati 
Pentru 11 Simkó Lajos      Împotrivă? 0       Abţineri? 0   

Dull Melinda   

    Gombos Brigitta                             

   Nagy Sandor              

   Drugas Marius 

   Albirt Bela 

   Szabo Kinga 

   Nagy Istvan Robert 

               Dull Melinda   

   Meszaros  Zoltan  
  Homonai Alexandru 

 

 



d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

 Puteti să depuneți declarațiile de avere și interese respectiv rapoartele anuale de activitate ? 

 

d-l Homonai Alexandru-consilier local 

Eu nu știu ce semnăm noi aici, dar aș dori sa lucrăm legal. De ce nu ne întalnim în comisii? Dacă cineva și-a asumat 

rolul de consilier local să facă cum trebuie. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

D-l consilier cine va oprește să țineți ședințele de comisii? Eu constat că bilunar cu greu ne întâlnim. Cu  totul că     

nu e treaba mea , cu plăcere scriu rapoartele in locul secretarului comisiei. În comisii aveți la dispoziție aceleași 

documente , acte , schite, materiale. După părerea mea nu suntem multi și e mai bine dacă dezbatem in fața tuturor 

consilierilor problemele. Primăria e deschisă intre orele 8-20 in fiecare zi lucrătoare, stabiliți in comisie când doriți 

să vă țineți ședințele. Astfel veți dezbate și separat in comisie, și în cadrul ședinței. 
 

 

DIVERSE 

 Cererea d-lui Debrenti Balint 
d-l Biro Ferenc Sandor –consilier local 

Ati verificat data cererii? 
d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Dacă eu acum am primit de la registratura , acum pun in discuție. Pe de altă parte d-l viceprimar spune că  

cazul este rezolvat. 

  

 Cererea cetățeni 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

În limita fondurilor existente vom pietrui această stradă. Ce să facem dacă Consiliul Județean Bihor nu reușește să 

adopte o hotărâre. Nu am primit nimic anul acesta și e iunie. 

 

 Cererea Sabău Carmen 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

În limita fondurilor existente vom pietrui această stradă. Nimeni nu poate să spună că nu am grija de bani, dar dacă 

nu sunt bani, atunci nu sunt bani. 

 
d-na Gombos Brigitta - preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Gombos Brigitta          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 

 


